
Zápis z Trenérské rady ze dne 1.10. 2020 

Přítomni: Vladimír Tikal, Jana Střelcová, Martina Bejdová, Vít Molva, Tereza Brázdová, Jan Brothánek, 
Ondřej Bureš, Ondřej Čerepušťák, Jakub Řezníček, Václav Barek, Remigius Machura, Josef Nepomucký, 
Klára Pallová, Anna Danišová, Tereza Parásková, Eva Vaidová, Dita Franklová, Václav Mráz 

1. Úvodní slovo pana Tikala, v kterém vyzval všechny přítomné ke konstruktivnímu řešení námětů i 
připomínek, hlavně pak mezi členy SR.  

2. Informace o činnosti SR 

a) Předsedkyně SR přednesla zprávu o dosavadní činnosti SR.                               

- Činnost byla ovlivněna situací a omezeními v rámci koronavirové pandemie 

- Zmíněny byly šatnové prostory, soustředění, online přihlášky, školení TŽ a TAP, 
nábor, halové tréninkové prostory 

b) Pepa přednesl zprávu z jednání s Associací (pronájmy, osvětlení, posilovna) 

Konkrétně z obsahu: Pepa poukázal na to, že jsme požádali vedení AC o nové přepočítání peněz za nájmy 
a svícení v rámci předloženého ceníku. Navrhuje vedení AC, aby provoz H5-posilovny byl vrácen co 
nejblíže k původnímu režimu, tedy aby se klíče od posilovny opět vydávaly na recepci a získal se tím 
přehled, kdo v posilovně je. Pan Mikulka - ředitel AC s tímto názorem souhlasí a zjistí možnost jak toto 
uvést do praxe. Pan Nepomucký s panem Machurou též upozornili na to, že účtovat atletice sklady - 
kontejnery je nemravné, protože hodnotu kontejneru atletika zaplatí nájmem cca za 5 měsíců. Byl 
předložen nápad, aby vzniklo "buňkoviště 2". Tedy aby se počet kontejnerů zvýšil. Dále zástupci atletiky 
poukázali na zvyk, že ke každému dlouhodobějšímu pronájmu stadionu, který bude vedení AC uzavírat s 
nájemcem, byli přizváni zástupci atletiky, kteří se k takovému to pronájmu vyjádřili. Zápis z tohoto 
jednání zašle SR pan Nepomucký. 

c) Bude ze strany SR požadována schůzka s panem Kolesnikem.  

3. Zabezpečení tréninkového procesu 

a) Návrh pana Tikala, aby přípravka a mladší žactvo chodilo následujících 14 dní mimo 
stadion v případě překročení 130 osob. Vstup rodičů na stadion je zakázán.                                                                                                          

4. Zásady pro odměňování 

a) Trenérů: Pan Tikal dopředu zaslal materiál ohledně odměňování trenérů. S každým 
trenérem bude uzavřena dohoda o provedení práce. Dohoda bude uzavřena do 20. 
října s každým individuálně.                                                 

Konkrétně z obsahu: Materiál byl podle některých členů Trenérské rady zaslaný v předvečer schůzky a 
podle některých trenérů pozdě. Pan Machura poukázal na to, že zaslaný materiál má v této podobě 
mezery a bylo by dobré ho dopracovat. Dále poukazal na dvě věci: podle zápisu SR měly být smlouvy 
uzavřeny do 30. září 2020. Dále poukázal na fakt, že tabulka pro výpočet finančního příspěvku atletům 
byla zmrzačena a začala přispívat k odlivu závodníků z našeho klubu. Proto navrhl neřešit trenéry, ale 
přednostně závodníky, aby se odlivu zabránilo jejich odchodu. Tato problematika bude probrána na 
nejbližší SR. 

Návrh: Doporučení k úpraveně či doplnění Zásady příspěvku závodníkům pro rok 2020. 



b) Závodníků: SR schválila zásady pro odměňování. Pan Tikal předloží návrh na úpravu tabulky pro 
rok 2021 

Konkrétně z obsahu: Jak se vypořádat s nabídkami na přestup či hostování, které mají závodníci již nyní, 
tedy v roce 2020. Zde je doporučeno korigovat jarní rozhodnutí SR. Viz předchozí bod. 

5. Dosažené sportovní výkony 

a) Pan Tikal poslal předem dokument se shrnutými sportovními výsledky.  

Konkrétně z obsahu: Na PP mladšího žactva jsme nepřihlásili jediného Sparťana. Pan Machura poukázal 
na ten fakt, že je podle něj naprosto nedostačně nastaven systém kontroly a proto k těmto chybám 
docházelo už v průběhu celého roku. Řešení tohoto navrhl TR na začátek roku. 

b) Pan Machura konstatoval sestupnou tendenci výkonosti našich atletů. 

6. Dresy a oblečení od firmy Zeus 

a) Žádost na všechny trenéry, návrhy nových dresů a oblečení jsou v buňce k 
nahlédnutí na týden. 

Konkrétně z obsahu: většina přítomných se shodla na tom, že dresy jsou velmi pěkné. Vzniká pouze 
problém s umístěním černého S, které vyplývá z tradice. 

7. Termín Mimořádné valné hromady s volbou do DR 

a) Předpokládaný termín je 23.11.2020  

8. Ostatní 

a) Na TR též zazněla otázka, proč pan Molva podal na pana Machuru stížnost na ČAS. Předsedkyně 
SR uvedla, že stížnost na ČAS byla poslala ohledně imperativního vyjadřování se pana Machury na 
členy SR v emailové komunikaci. 

b) Následně se pan Nepomucký ptal pana Molvy a ostatních členů TR, zda jim přijde vyvádění 
závodníků mimo klub v pořádku. Členové SR konstatovali, že pokud se 15ti letí svěřenci 
rozhodnout s rodiči, že budou trénovat v jiném klubu, na tréninky A.C. Sparta Praha nechodí a 
příspěvky na tento školní rok nezaplatí, i když byli přihlášení, tak je nemáme jak v klubu držet. S 
tímto názorem však nesouhlasili někteří členové TR, zejména ti, kteří příchod do svých skupin 
těchto mladých nadějí očekávali. Pan Nepomucký též poukázal na naprostou ekonomickou 
nevýhodnost těchto odchodů. 

c) Pan Machura se snažil otevřít kauzu odchodu manželů Purmanových, ale neuspěl. Stejně tak, jako 
s otázkou, která tak trochu zapadla, co bude se svěřenci, které měli manželé Purmanovi na 
starost.  

d) Bylo též konstatováno, že pan Molva odchází učit a trénovat na ZŠ Jeseniova. To, že s sebou 
odvádí nadějnou mládež již bylo zmíněno. Nebyla ovšem "řešena" otázka jeho dalšího působení v 
klubu. To jako trenéra a zároveň člena SR.  

e) Do výběrového řízení na trenéra SpS od roku 2021 se přihlásila Mgr. Jana Střelcová, která splňuje 

kritéria výběrového řízení (trenérka dětí 6 – 15 let a kvalifikace I. trenérská třída) 

f) Otázka, zda atletická hala na Strahově bude pro kluby/oddíly uzavřená a mohou chodit jen 

reprezentanti. Pan Tikal bude informovat, podle aktuální Koronavirové situace. 



g) Doporučení, aby byly na recepci Unyp arény dodány seznamy aktuálních členů klubu, kteří si 
mohou půjčovat klíče od kanceláře, buňky na stadionu a skladů atletiky. A oprávnění požádat o 
rozsvícení světel na stadionu. Zajistí J. Střelcová. 

 

Zápis vyhotovil: Vít Molva 


